
 

 

 

罗伯特·亚伯勒博士（Robert W. Yarbrough, Ph.D.） 
 

圣约神学院（St. Louis, Missouri, USA）新约教授 

 

罗伯特·亚伯勒于1991－1996年间任教于圣约神学院，2010重回到

圣约神学院任教。 

 

在此之前，他就职于三一福音神学院（1996－2010）、惠顿学院

（IL）(1987－91)与自由大学（1985－87）。  

 

他于阿伯丁大学（苏格兰）取得哲学博士学位。 

 

亚伯勒博士自1989年起参与非洲神学教育工作，自1990年起参与东欧神学教育工作。  

 

他是贝克新约释经系列中《约翰一二三书》（2008）的作者，贝克新约释经系列也由

他与罗伯特·斯坦因（Robert Stein）合编。他亦与安德拉斯·柯斯登伯格（Andreas 

Köstenberger）合编了《希腊文新约解经导引》（Exegetical Guide to the Greek New 

Testament）。 

 

他的其他著作还包括《救恩-历史的错谬？再评新约神学史》（2004）和《约翰福音》

（1991；2001新版）。 

 

他与瓦尔特·艾尔维尔（Walter Elwell）合著了《探究新约》（Engaging the New 

Testament），这本教科书广为使用，被译成多种文字。他也同艾尔维尔合编了《1世界

世界的读物：新约研究原始资料》（Readings from the First Century World: Primary 

Sources for New Testament Study）（Grand Rapids: Baker Book House, 1998）。 

 

他与柯斯登伯格合编了《通达时务：致意D.A.卡森论文集》（Understanding the Times: 

Essays in Honor of D. A. Carson, 2012）。他亦为许多著作、参考书及学术期刊供稿。 

 

亚伯勒博士较为通俗的著作有《克雷格尔图解新约》（The Kregel Pictorial Guide to the 

New Testament, 2009）。  

 

亚伯勒自1973年起与作护士的妻子伯妮（Bernie）结合。他们育有二子，均已成年。

他曾为高中及美国退伍军人棒球队做过教练，也当过伐木工人。他也是美国长老会的

按立牧者。 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 

Robert W. Yarbrough, Ph.D. 

 

Professor of New Testament 

Covenant Theological Seminary 

St. Louis, Missouri, USA 

 

 

Robert Yarbrough taught at Covenant Theological Seminary from 

1991-96 and returned there in 2010.  Previously he served at Trinity 

Evangelical Divinity School (1996-2010), Wheaton College (IL) 

(1987-91), and Liberty University (1985-87).  

 

His PhD is from the University of Aberdeen (Scotland). 

 

He has been involved in theological education in Africa since 1989 and in Eastern Europe 

since 1990.  

 

He is author of 1-3 John (2008) in the Baker Exegetical Commentary on the New Testament 

series, which he co-edits (with Robert Stein). He is also co-editor (with Andreas 

Köstenberger) of the Exegetical Guide to the Greek New Testament. 

 

His other books include The Salvation-Historical Fallacy? Reassessing the History of New 

Testament Theology (2004) and The Gospel of John (1991; new edition 2011). 

 

With Walter Elwell he authored the widely used textbook Engaging the New Testament (3rd 

ed. 2013), which has been translated into numerous languages. He also co-edited (again with 

Walter Elwell) Readings from the First Century World: Primary Sources for New Testament 

Study (Grand Rapids: Baker Book House, 1998).  

 

With Andreas Köstenberger he co-edited Understanding the Times: Essays in Honor of D. A. 

Carson (2012). He has contributed to many other books, reference works, and journals. 

 

At the popular level Dr. Yarbrough is author of The Kregel Pictorial Guide to the New 

Testament (2009).  

 

Yarbrough has been married to Bernie, a nurse, since 1973. They have two adult sons. He has 

coached high school and American Legion baseball and was a lumberjack by trade. He is an 

ordained minister of the Presbyterian Church in America. 

 
 


